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   SP DORDRECHT 
 
————————————————————————————————————————————— 
 
In de personele samenstelling van de fractie ontstonden er in 2019 enkele wijzigingen.  
Na het al na de verkiezingen in maart 2018 aangekondigde vertrek van Jan Brongers per 1 januari 2019 als 
commissielid, namen Bert Verkerk en Ronald Portier het commissiewerk over.  
Renate de Feo-Duduok zette zich vol in als raadslid, ondanks haar gezondheidsproblemen. Jammer genoeg ging 
het in december niet meer en met veel pijn in het hart nam zij afscheid van de raad.  
Daarvoor had Bert al aangegeven dat het commissiewerk toch niet te combineren was met zijn baan.  
Dit alles betekent dat de fractie vanaf eind december alleen nog bestaat uit Ronald, die inmiddels weer als 
raadslid is geïnstalleerd. 
 
De fractie zette zich onder andere in voor de volgende punten. 
 

 Er was veel aandacht voor het afvalprobleem in Crabbehof, o.a. met mondelinge vragen van 
Renate aan de wethouder, waarna er daadwerkelijke stappen werden gezet door het college. 
 

 De fractie bleef strijden voor meer sociale woningbouw. Sinds eind 2019 worden we daarin  niet 
alleen door de VSP, maar ook door GroenLinks en D66 gesteund. Helaas kiezen de andere 
partijen nog steeds voor het bouwen van dure woningen voor de meer vermogenden. 
 

 De volkstuinvereniging De Vrije Tuinder die moet verhuizen, omdat op hun grond woningen 
komen, kon onverkort op de steun van de SP rekenen. Toen we gedwongen verhuizing niet 
konden tegenhouden, bleven we pleiten voor voldoende financiële compensatie om de verhuizing 
mogelijk te maken. Vooralsnog is er onvoldoende steun van andere fracties, die de beslissing wel 
een jaar opschoven. 
 

 In de Drechtraad was er wel voldoende steun van met name de andere Dordtse fracties om een 
bezuiniging van € 3.6 miljoen op de Sociale Dienst te voorkomen. Hoewel het gevaar is nog niet 
voorbij, nu het onderwerp begin 2020 weer ter discussie wordt gesteld door de regio. 
 

 Samen met de VSP werd bij het college aan de bel getrokken over het voornemen de 
parkeertarieven bij het ziekenhuis fors te verhogen. 
 

 De fractie verzette zich tegen de afschaffing van de mantelzorgbeloning van € 200. 
 

 Mede door inzet van de SP werd onderzoek gedaan naar de steeds maar toenemende vraag en 
stijgende kosten in de Jeugdzorg. 
 

 We stonden achter Korfbalvereniging Movado, Tafeltennisvereniging Dordrecht en 
voetbalvereniging Dubbeldam in hun aanhoudende strijd voor hun huisvesting, waar het college 
maar niet aan wilde meewerken. 
 

 We zetten ons succesvol in om de inkomenstoets bij de PGB voor aanvragen van jeugdigen van 
tafel te krijgen, nadat de rechter het verboden had, maar Dordrecht het gewoon wilde invoeren. 
 

 Bij de energietransitie strijden we ervoor dat de kosten niet bij de inwoners neerkomen. 
 
 
 
 



 

 

 Wij verzetten ons tegen de invoering van de marktwerking bij het vrijwilligerswerk, waar SSKW 
werd opgeheven. Alleen de PVV steunde ons. 
 

 Wij probeerden bij de gemeente verkeersregelaars te organiseren voor de avondvierdaagse, die 
dreigde te stoppen. De gemeente hielp niet, maar de actie leverde in elk geval voldoende mensen 
op om de avondvierdaagse in 2019 te laten doorgaan. 
 

 Tenslotte kon de fractie alle oppositiepartijen overtuigen dat de voetbalvereniging Oranje Wit wel 
heel veel steun vanuit de coalitie krijgt voor het oplossen van een probleem dat geen probleem is. 
Onderzoek van de SP wees uit dat er geen tekort is aan parkeerplaatsen, zoals beweerd wordt, 
maar dat het alleen gaat om slecht parkeergedrag. Door als voltallige oppositie de vergadering te 
verlaten, bleven er tijdens de raadsvergadering van december te weinig raadsleden over om het 
door de coalitie gewenst besluit te nemen. In 2020 zal blijken hoe dit verder loopt. 
 

 


